



MEDICAL DOCUMENTATION 醫療文件

Item 項目	Price 收費
HK\$	
1 Inpatient Claim Form 住院保險單	
For the first "Inpatient Claim Form", there will be no charge. From the second form onwards, charges will apply as follows: 填寫第一份住院保險表格將不會收費。由第二份起每份收費為：	
	\$500
2 Outpatient Claim Form 門診保險單	\$350
3 Attendance Record 到診記錄	\$200
4 Birth Date and Time Certification 出生證明書	\$300
5 Medical Summary 醫療報告	Subject to doctor's confirmation 按醫生指定收費
6 Copy of Whole Set of Medical Record 全套病歷記錄(排版影印本)	
<= 10 pages 張	\$200
11 - 50 pages 張	\$500
51 - 150 pages 張	\$1,000
151 - 200 pages 張	\$1,500
> 200 pages 張	\$2,000
Priority Service Fee 優先處理附加費 (within 2 working days 兩個工作天內)	\$1,000
7 Photocopy 影印	
(Only copy Lab, Diagnostic Imaging or other test reports except medical records.) (只限影印化驗、診斷造影或其他檢驗報告，病歷記錄除外)	
- First 3 pages 首3頁	\$20
- Additional pages 其後每頁	\$2/ page 每頁

1) The above prices are for your reference. There may be further details that are not included here. Please re-confirm the prices with our staff prior to receiving treatments or examinations.

上述資料僅供參考，詳情未能盡錄，務請於接受檢查或治療前查詢有關詳情。

2) Doctor's fee and medication fee are excluded (except when otherwise specified).

上述收費不包括藥費和醫生費（特別註明除外）。

3) Charges will be adjusted for urgent care service and services provided during non-office and non-clinic hours.

非門診或辦公時間，及急診服務的收費會有所調整。

4) Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services.

香港港安醫院—荃灣保留修訂收費表、單張內容、條款及細則之權利。任何的收費表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和作出宣布。其他與收費表以外的相關修訂，則可能不作另行通知，閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。

Effective March 1, 2025. 自二零二五年三月一日起生效